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Abstract (en)
Bitumen sealing strips of multilayer construction are used for the sealing off of roofs. Known bitumen sealing strips of this type consist of two carrier
inserts made of different (inorganic and organic) materials. As a result of the different physical properties of these carrier inserts, bitumen sealing
strips of this kind tend to undergo differing deformation, especially as a response to a change in temperature. This disadvantage is to be avoided by
the invention. According to the invention, it is proposed to use the same material for the two carrier inserts (12, 14), specifically preferably polyester
nonwoven. The bitumen sealing strip according to the invention is particularly suitable for sealing off flat roofs with one strip. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Abdichtung von Dächern werden Bitumen-Abdichtbahnen mit einem mehrschichtigen Aufbau verwendet. Es sind derartige Bitumen-
Abdichtbahnen bekannt, die über zwei Trägereinlagen aus unterschiedlichen (anorganischen und organischen) Stoffen bestehen. Aufgrund
der unterschiedlichen physikalischen Eigenschaften dieser Trägereinlagen neigen derartige Bitumen-Abdichtbahnen, insbesondere bei
Temperaturwechsel, zu unterschiedlichen Verformungen. Dieser Nachteil soll durch die Erfindung vermieden werden. Erfindungsgemäß
wird vorgeschlagen, für die beiden Trägereinlagen (12, 14) dasselbe Material zu verwenden, und zwar vorzugsweise Polyestervlies. Die
erfindungsgemäße Bitumen-Abdichtbahn eignet sich be sonders zur einbahnigen Abdichtung von Flachdächern.
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